
Vážený pane Jouzo,


tímto bych Vám chtěl poděkovat za zateplení našeho domu na Libuši. Vaši společnost jsem si 
vybral na základě mnoha referencí zateplení fasády s tím, že jsem se na některé realizace byl 
osobně podívat. Už v začátku jednání mě příjemně překvapila rychlost Vašeho jednání a tak jsem 
se rozhodl pro Vaši firmu.


V průběhu zateplení jsem ocenil stručnost a rychlost jednání a zároveň jsem neměl žádné důvody 
k pochybnostem. Přizpůsobili jste se ostatním dodavatelům (zejména oknařům), s nimiž to nebylo 
vždy úplně jednoduché. Dokázali jste se přizpůsobit i mým změnám na poslední chvíli (změna 
typu polystyrenu z bílého na šedý) a materiál jste dokázali sehnat vždy v řádném termínu a to i 
přes to, že tenhle rok všichni říkali, že materiál je nejen drahý, ale také, že často není. 


Práce Vašich lidí byla perfektní a když byl nějaký problém, tak ho vždy dokázali snadno vyřešit. 
Dále oceňuju, že jste udělali i vícepráce, o které jsem Vás poprosil - zejména zednické začištění s 
použitím vnitřního lešení, které slíbili oknaři, ale nikdy nedodali. Trochu mě mrzí, že jsem si na 
vnitřní zednické začištění neobjednal Vás místo oknařů. Celkový výsledek by byl o mnoho lepší. 


Zpětně viděno, rekonstrukce proběhla rychle. Nepozorujeme žádné vady a s klidnou duší Vás rád 
doporučím, když se mě někdo zeptá, kdo nám zateploval fasádu.


	 	 	 	 	 	 	 	 V Praze dne 17. 1. 2022

	 	 	 	 	 	 	 	 

	 	 	 	 	 	 	 	 Pavel Kubal


